

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 20-10-2024 11:19:13 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: AM 11:19:13 2024-10-20 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلم شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهرية</p>
<p>Date of event: 17-10-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرية: 2024-10-17</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامت أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>In the Board of Directors session No. 5 dated 10/15/2024, it was reached to settle the executive case No. 2523/2022 on the judgment issued against the company to pay an amount of 9,065,251 dinars, fees, expenses and legal interest in favor of the Investors Industrial and Real Estate Company, where it was agreed to settle the original judgment by capitalizing it by increasing the capital and issuing 9,065,251 shares / dinars in the name of the Investors Industrial and Real Estate Company, provided that it is presented to the agenda of the extraordinary general assembly for approval, and accordingly the company will proceed with all necessary procedures to complete what was mentioned</p>	<p>تم التوصل في جلسة مجلس الادارة رقم 5 تاريخ 2024/10/15 على تسوية القضية التنفيذية رقم 2022/2523 على الحكم الصادر بحق الشركة بدفع مبلغ 9,065,251 دينار والرسوم والمصاريف والفائدة القانونية لصالح شركة المستثمرون الصناعية والعقارية حيث تم الموافقة على تسوية اصل الحكم برسمته عن طريق زيادة رأسمال واصدار 9,065,251 سهم / دينار باسم شركة المستثمرون الصناعية العقارية على ان يعرض على جدول اعمال الهيئة العامة غير العادي للموافقة، وعليه فان الشركة ستقوم بالسير بكافة الاجراءات اللازمة لاستكمال ما ورد</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi</p>